
                                                    Den Helder, 28 juli 2022 

 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders van  
Den Helder. 
 

Wij weten dat het college periodiek overleg heeft met de Koninklijke Marine, maar wij 

weten niet of er ook overleg plaatsvindt met Bureau Vastgoed Koninklijke Marine. 

Diverse keren is er de afgelopen jaren gesproken over de vraag welke locatie’s 

defensie eventueel zou willen gaan afstoten en waar de gemeente Den Helder 

mogelijk interesse in zou hebben. De Luitenant- Kolonel Maaskampkazerne is zo’n 

locatie. Nu is ons ter ore gekomen dat de  Maaskampkazerne per 01-01-2023 leeg 

komt te staan. Normaal zouden we dit in het vragenkwartier doen, maar omdat het 

reces is doen we het middels deze schriftelijke vragen;                                           

 Is het college op de hoogte gesteldheid dat de Maaskampkazerne per  

01-01-2023 leeg komt te staan? 

 Zo niet, bent u bereid om bij Bureau Vastgoed Koninklijke Marine of een ander 

contactpersoon binnen de Koninklijke Marine te informeren of dit verhaal 

inderdaad klopt? 

 Bent u bereid de beantwoording van deze vraag te delen met de 

gemeenteraad? 

 

In afwachting van uw reactie, 

met vriendelijke groet, 

Nadine Gatowinas, Stadspartij Den Helder. 

 
 


